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Ochrona strefowa, mimo czterech dziesięcioleci istnienia, budzi wiele emocji i kontrowersji. Opinie 

wyrażane przez leśników wahają się od pełnej aprobaty po negowanie zasadności tej formy ochrony. 

Wiele osób uważa, że strefy stanowią znaczne utrudnienie w prowadzeniu gospodarki leśnej zwłaszcza 

w miejscach ich znacznej koncentracji.  

W badaniach ankietowych podjęto próbę uzyskania obiektywnego obrazu opinii leśników na temat 

ochrony strefowej w lasach. Pytania dotyczyły takich zagadnień jak ocena skuteczności tej formy 

ochrony przyrody, konieczność jej poszerzenia lub ograniczenia oraz osobistego stosunku do 

powoływania stref. W wynikach porównano opinie studentów i pracowników LP oraz sprawdzono na 

ile opinie są powiązane z długością stażu pracy w Lasach Państwowych. 

 

 

 


